
Antwoord op vraag 83.       8-11-2018 
 
 
Dhr. Bankers (Lokale Realisten/D66) heeft enkele vragen gesteld over woningbouwlocatie 
Leijgraaf in De Mortel. De antwoorden staan vermeld onder de vragen: 
 
1. Op de stuurgroep vergadering van 1 oktober is medegedeeld dat de gemeente gaat 
onderzoeken of er behoefte is voor projectbouw in fase 2 , waarom wordt dit onderzoek 
opgestart ?  
 
Stuurgroep De Mortel heeft gesignaleerd dat er in De Mortel behoefte zou zijn aan 
projectwoningen. Aan de voorzitter Dhr. Siebers is in september gevraagd deze 
behoefte te polsen. De gemeente kan met die groep mensen in gesprek om te kijken of 
en hoe we die woonbehoefte in kunnen vullen. 
 
2. Zijn er al inschrijvingen voor fase 2 en hoeveel zijn dit er dan ?  
 
Op dit moment zijn er zo’n 15 kandidaten die willen bouwen op Leijgraafhof.  
 
3. Wanneer denkt de gemeente te starten met uitgifte voor kavels van fase 2 ? 
 
Zodra alle kavels op fase 1 zijn uitgegeven starten we met de uitgifte van fase 2. 


